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SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 4. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog teniskog saveza održane 25. listopada 2023. u 

17.00 sati u prostorijama Ureda HTS-a. 

Predsjednica Hrvatskog teniskog saveza Nikolina Babić otvorila je 4. sjednicu Upravnog odbora 

i pozdravila nazočne.  

Od strane Upravnog odbora nazočni:  

Predsjednica: Nikolina Babić 

Članovi UO: Franc Regina, Bojan Ružić, Pero Barović, Mate Matić, Mihovil Švigir, Sanja Brkić, 

Jasmin Bajić 

Član NO: M. Pepur 

Ostali nazočni prema pozivu predsjednice: V. Jovanoski, Ž. Pongračić  

Temeljem naprijed navedenog te sukladno Statutu i činjenici da je sjednici UO nazočna većina 

članova te Upravni odbor ima kvorum za potvrđivanje odluka.  

DNEVNI RED 

1. Verifikacija zapisnika sa 3. sjednice UO  
2. Verifikacije pitanja koje ne trpe odgodu 
3. Prijedlog Odluke o imenovanju članova povjerenstva u stegovnom postupku u 

drugom stupnju 
4. Informacija o prijedlozima nagrada i priznanja HTS-a za djelovanje u tenisu za 2023. 

godinu  
5. Informacija o prijedlozima za nagradu HOO-a Matija Ljubek 
6. Prijedlog Odluke o mjestu održavanja Masters turnira do 13 i 15 godina 
7. Prijedlog Odluke o odabiru revizorske kuće za uslugu revizije financijskih izvještaja za 

2024. godinu 
8. Prijedlog izmjene i dopune Odluke o pravima i obvezama Hrvatskog teniskog saveza i 

organizatora međunarodnih turnira i državnih prvenstava na otvorenom 
9. Zamolba bivših reprezentativki Renate Šašak i Sabrine Goleš 
10. Informacija o organizaciji Noći tenisa 
11. Razno 

Točka 1. 

Usvajanje i verifikacija skraćenog zapisnika s 3. sjednice UO HTS-a 

Zapisnik je verificiran jednoglasno i bez rasprave. 

Točka 2. 

Verifikacije pitanja koje ne trpe odgodu 

Zapisnik je verificiran jednoglasno i bez rasprave. 
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Točka 3. 

Prijedlog Odluke o imenovanju članova povjerenstva u stegovnom postupku u drugom 
stupnju 

Predsjednica je izvjestila članove UO da je u stegovnom postupku protiv Petra Mirića Stegovno 

vijeće donijelo Odluku o suspenziji na 2 godine na koju se on žalio, te da je potrebno imenovati 

Stegovno povjerenstvo u drugom stupnju. U Stegovno povjerenstvo predloženi su: Mihovil 

Švigir, Bojan Ružić i Mate Matić. 

Nakon rasprave za članove se glasalo pojedinačno 

Mihovil Švigir – 7 za,1 glas se izuzeo 

Bojan Ružić - 7 za, 1 glas se izuzeo 

Mate Matić - 7 za, 1 glas se izuzeo 

 

Točka 4. 

Informacija o prijedlozima nagrada i priznanja HTS-a za djelovanje u tenisu za 2023. godinu  
 
Obzirom da nisu još pristigle sve nominacije konačni prijedlog biti će poslan članovima UO na 
elektronsko izjašnjavanje. 

 

Točka 5. 

Informacija o prijedlozima za nagradu HOO-a Matija Ljubek 
 
HOO je raspisao natječaj za nagradu Matija Ljubek. Kriterije za ovu nagradu prema dostupnim 
informacijama ima Boro Jovanović. Po prijedlogu predsjednice prijedlog je jednoglasno 
podržan. 

 

Točka 6. 

Prijedlog Odluke o mjestu održavanja Masters turnira do 13 i 15 godina 
 

Izvršni direktor izvijestio je članove o kandidaturi za mjesto održavanja mastersa. TK Lošinj 
Jadranka odustao je od kandidature, te je TK Zagi jednoglasno potvrđen. 
 

Točka 7. 

Prijedlog Odluke o odabiru revizorske kuće za uslugu revizije financijskih izvještaja za 2024. 
godinu 

Predsjednica je predložila članovima UO da dosadašnja revizorska kuća Leitner i Leitner i u 
slijedećoj godini izvršava poslove revizije poslovanja za 2023. godinu. 
 
Prijedlog je jednoglasno i bez rasprave prihvaćen. 
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Točka 8. 

Prijedlog izmjene i dopune Odluke o pravima i obvezama Hrvatskog teniskog saveza i 
organizatora međunarodnih turnira i državnih prvenstava na otvorenom 

 
Izvršni direktor izvijestio je da je omaškom izostavljena jedna rečenica kojom se financiraju 
međunarodni turniri te je zbog toga poslano na ponovnu dopunu i odlučivanje. 
 
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

Točka 9. 

Zamolba bivših reprezentativki Renate Šašak i Sabrine Goleš 
 

Predsjednica je izvjestila članove UO o zamolbi bivših reprezentativki Renate Šašak i Sabrine 

Goleš prema HOO-u vezano uz priznavanje njihovih rezultata kao kriterija i osnovu za 

dobivanje trajne novčane naknade za sportaše.   

Prijedlog je nakon rasprave prihvaćen sa 7 glasova za i 1 suzdržan. 

Točka 10. 

Informacija o organizaciji Noći tenisa 

S. Brkić izložila je detaljno o pristiglim ponudama za catering i dvoranama za održavanje Noći 

tenisa. Dogovoreno je sponzorstvo Coca cole za bezalkoholna pića i vodu, te za šampanjce i 

vina. Nakon pregleda i rasprave po pristiglim ponudama za catering jednoglasno je prihvaćena 

ponuda cateringa Kvatrić kao najpovoljnija ponuda. Kao najpovoljnija ponuda za mjesto 

održavanja odabrana je koncertna dvorana Lisinski. Za glazbu je izbrana opcija „Ante Gelo, 

Bruna Oberan i DJ“ sa 7 glasova za i 1 suzdržan. 

Predsjednica je napomenula da će biti dvije cijene karata, za klubove i za sponzore. Obzirom 

da će biti u ležernija atmosfera, neće biti prodaje ulaznice po stolovima kao što je bilo prošlih 

godina. Biti će ponuđeni sponzorski paketi koji će se izraditi i poslati što kraćem roku. 

Razno 

Izvršni direktor predložio je članovima UO da prihvate Odluku o oslobađanju kotizacija 

klubovima organizatorima regionalnih mastersa i mastersa 10, 13 i 15. 

Predsjednica je izvijestila da prijedlog sistematizacije radnih mjesta HTS-a i prijedlog pravilnika 

o radu i plaćama HTS-a nije pripremljen za ovu sjednicu te da će se do slijedeće sjednice 

pripremiti zajedno s prijedlogom povećanja plaća. Zadužuje se izvršni direktor da se pripremi 

svi potrebni dokumenti za prihvaćanje prijedloga. Do kraja godine isplatit će i nagrade 

djelatnicima. Članovi UO i NO pohvalili su rad ureda HTS-a te podržavaju prijedlog 

predsjednice o nagrađivanju. 



 

4 
 

Predsjednica je informirala članove UO da je djelatniku Vanji Blažunu ponuđen ugovor na 

neodređeno za radno mjesto zamjenika izvršnog direktora obzirom na njegove kompetencije 

i stručnu spremu. Biti će zadužen za lige, suce, sustav natjecanja i klubove.  

Predsjednica je također izvijestila članove da je sportska direktorica Jelena Kostanić pismenim 

putem podnjela redoviti otkaz o radu. Napomenula je da će svakako još s njom razgovarati, te 

da joj je izuzetno žao ako se otkaz o radu i realizira obzirom na njenu kvalitetu kao igračice i  

stručne osobe. F. Regina i M. Pepur također su izrazili da se nadaju da postoji mogućnost da  

promijeni mišljenje i ostane u HTS-u. 

Na pitanje M. Švigira o DC Split predsjednica je izvjestila da nema dodatnih troškova obzirom 

da nismo bili domaćin. 

P. Barović pitao je što je dogovoreno vezano uz infrastrukturu u Splitu sa terenima na Brdima, 

na što je predsjednica odgovorila da je Grad Split konačno donio odluku da se rekonstruiraju 

3 terena na Firulama i da će sve sami financirati.  

P. Barović i B. Ružić izvjestili je usklađenje sustava natjecanja u završnoj fazi te da će biti 

prezentirano na slijedećoj sjednici UO.  

Predsjednica je izvjestila o terminu sljedeće sjednice UO koja će biti između 27. 11. - 1. 12.  na 

kojoj će biti jedna od tema usklađenje sustava natjecanja HTS-a. Zamolila je također da se 

održe sastanci s ligašima, te da se pripreme materijali za izmjenu i dopunu pravilnika za 

sjednicu UO. Također jedna od tema će biti novi statut i kategorizacija klubova. Sjednica 

Skupštine održat  će se oko 15. 12.  

Izvršni direktor izvijestio je da će se na SZGZ početkom 11. mjeseca edukacija za roditelje, te 

da će se održati predstavljanje izbornika i predavanje Novak Đoković Foudation. 

 

Završeno u 18. 55. 

Zapisnik sastavila:  

Željka Pongračić 




